
 

 

 

 

Vendée Globe Solo Around the World Race Evening 

Thursday September 8 
The Vendée Globe, a solo, non-stop, unassisted round-the-world yacht race is considered the Everest 
of sailing. It is also a poignant memory for many members. Former club member Gerry Roufs tragically 
lost his life in 1997 while in second place. 

Canadian Scott Shawyer of Canada Ocean Racing, mentored by British legend Alex Thompson of Hugo 
Boss fame, is mounting a campaign to participate in 2028. Alex is one of the worlds most successful 
offshore competitors.  

Come join us for an evening to learn about the Vendée Globe and this great Canadian initiative from 
Scott and Alex. Reservations required at info@rstlyc.com 

 

18:00  Drinks reception 

18:30  Dinner – Pasta bar, desert and coffee [$35] 

19:30  Presentation by Scott Shawyer of Canada Ocean Racing with mentor Alex 
Thompson 

 

    



 

 

 

 

Vendée Globe: Soirée « Tour du monde en solitaire » 

Jeudi, le 8 septembre 
Le Vendée Globe, une course autour du monde en solitaire, sans escale et sans assistance, est considéré 
comme l'Everest de la voile. C'est aussi un souvenir troublant pour de nombreux membres. Gerry Roufs, 
un ancien membre du YCRStL a tragiquement perdu la vie en 1997 alors qu'il occupait la deuxième 
position. 

Le Canadien Scott Shawyer de Canada Ocean Racing, encadré par le légendaire britannique Alex 
Thompson de Hugo Boss, organise une campagne pour participer en 2028. Alex est l'un des concurrents 
sur terre les plus renommés au monde. 

Vous êtes invités à assister à une soirée en leur présence pour en savoir un peu plus sur le Vendée 
Globe et cette initiative canadienne. Réservations requises à info@rstlyc.com 

 

18:00  Apéritif 

18:30  Souper – Bar à pâtes, dessert et café [$35] 

19:30  Présentation par Scott Shawyer de Canada Ocean Racing accompagné du 
mentor Alex Thompson 

 

    


